
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 317

Ministeren bedes oplyse, om der efter Skatteministeriets opfattelse er notatpligt til såkald-

te ”hilse-på”møder. Og om der i bekræftende fald er taget notat af ministerens ”hilse-på”-

møde med tobaksindustrien? I så fald bedes dette notat oversendes til Sundheds- og Æl-

dreudvalget.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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